
 

Akademický senát UK FTVS 

 

 Č.j.: AS-2/2020 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 18. 2. 2020 ve 13.00 hod 

 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Coufalová, Daďová, Heller, Hráský, Jebavý, Kaplan, 

Kokštejn, Musálek, Novotná, Pavelka, Zahálka 

Studentská komora (s): Brožka, Harasimová, Hruša, Jarošík, Půlpán, Zdobinský 

Omluveni:  Malá (a), Prokešová (a), Šťastný (a), Skrbek (s) 

Nepřítomni: / 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka 

 

Zasedání zahájil předsedající Kaplan a nejprve pogratuloval prof. Zahálkovi ke znovuzvolení 

předsedou AS UK a dále poblahopřál prof. Hellerovi ke zvolení předsedou České 

kinantropologické společnosti. Poté již předseda Kaplan mohl na základě kontroly prezenční 

listiny konstatovat, že akademický senát je pro toto zasedání usnášeníschopný.  

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Předseda AS UK FTVS Kaplan seznámil přítomné s programem zasedání. Nikdo 

z přítomných neměl k předloženému programu námitky. Tichým souhlasem byl program AS 

UK FTVS pro řádné zasedání dne 18. 2. 2020 schválen. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 21. 1. 2020 

Předseda AS UK FTVS Kaplan uvedl, že návrh zápisu z řádného zasedání dne 21. 1. 2020 byl 

s předstihem zaslán senátorům k pročtení a k případnému připomínkování. Do termínu 

zasedání nebyly podány žádné připomínky, a tudíž nebyly navrženy změny v obsahu zápisu 

ze zasedání. Nikdo z přítomných senátorů nevznesl k zápisu žádnou námitku. 

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 21. 1. 2020: (14-0-1). 

Usnesení 01/02/2020: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 21. 1. 2020. 

 

 



3. Informace ze zasedání předsednictva 

Předseda Kaplan informoval o zasedání předsednictva AS UK FTVS, kde byl připravován 

program únorového zasedání a zároveň byly zpracovány podkladové pracovní materiály pro 

projednání a schválení kupní smlouvy na nákup pozemku č. p. 302/115 v katastrálním území 

Veleslavín. Další informace ze zasedání předsednictva AS UK FTVS dne 10. 2. 2020 byly 

zaslány členům AS UK FTVS ve formě zápisu.  

 

4. Vystoupení vedení fakulty 

Spectabilis paní děkanka informovala o řešení problematiky koronaviru, kdy byl svolán 

krizový štáb kvůli příjezdu tří čínských studentů. Tito studenti byli ubytováni mimo areál UK 

FTVS. Další studenti přijíždějící z Číny nejsou hlášeni. Je třeba ve zvýšené míře dbát na 

dodržování hygienických zásad. Dále spectabilis paní děkanka zmínila otázku plagiátorství, 

bude sestaveno opatření jak postupovat při plagiátorství. Je řešena otázka definice 

akademického pracovníka, na tuto pozici je třeba dělat výběrové řízení. V týdnu jednání AS 

UK FTVS proběhne také zasedání Vědecké rady UK FTVS. Pokračuje hodnocení výuky 

studenty. Připravuje se Výroční zpráva UK FTVS za rok 2019. Ohledně přetlakové haly jsou 

již dokumenty podstoupeny MŠMT ČR, ale není jisté, zda realizace proběhne v letošním 

roce. Probíhají schůzky s vedoucími kateder a center ohledně rozpočtu, celkově došlo 

k navýšení rozpočtu UK, měl by být navýšen i rozpočet fakulty. Proběhl vnitřní personální 

audit na fakultě. 

Senátorka Novotná se dotázala na personální audit. Spectabilis paní děkanka uvedla, že se 

jednalo o formální záležitosti. Místopředseda Zahálka uvedl, že vzhledem k navýšení 

příspěvku pro celou UK dojede i k navýšení rozpočtu fakulty. Místopředseda Kokštejn se 

vyjádřil k nákupu vybavení na katedry, kdy je celý proces někdy administrativně velmi 

náročný. Proběhla diskuse ohledně počtu studentů přijímaných na UK FTVS. 

 

5. Projednání a schválení kupní smlouvy na nákup pozemku č. p. 302/115 v katastrálním 

území Veleslavín 

Předseda AS UK FTVS Kaplan přivítal tajemníka fakulty Ing. Radima Zelenku, Ph.D. 

Tajemník přiblížil náležitosti předložené kupní smlouvy. Uvedl, že probíhají jednání 

s Prahou 6 o odkupu pozemku, když byly vypracovány dva znalecké posudky, přičemž Praha 

6 souhlasila s tím nižším, čítající cenu 327 430 Kč. Tímto nákupem dojde ke zpřístupnění 

areálu UK FTVS přes vlastní pozemek, což je nezbytné k výstavbě kampusu. Předseda 

ekonomické komise Zahálka se zeptal na zdroj financování, neboť pozemek po odkupu bude 



majetek univerzity. Tajemník Zelenka uvedl, že fakulta je připravena danou částku uhradit 

z FRM. Dále prof. Zahálka mohl konstatovat, že ekonomická komise vyjádřila ke kupní 

smlouvě kladné stanovisko. 

Hlasování o kupní smlouvě na nákup pozemku č. p. 302/115: (17-0-0) 

Usnesení 02/02/2020: AS UK FTVS vyjadřuje kladné stanovisko k uzavření kupní smlouvy 

na nákup pozemku č. p. 302/115 v katastrálním území Veleslavín. 

 

6. Různé 

Senátorka Novotná zmínila otázku plagiátorství, přičemž navrhla uskutečnit seminář na toto 

téma a vyzvala přítomné k zaslání případných podnětů k této problematice. Místopředseda 

Zahálka zmínil návrh provozovatelů Sportcentra Evropská. Ekonomická komise UK FTVS 

se touto otázkou zabývala a dospěla k závěru, že současná smlouva je vyhovující a není 

důvod jí měnit. Místopředseda Jarošík se dotázal na nákup vstupenek na fakultní ples. 

Následně proběhla diskuse ohledně fakultního plesu. 

 

Předsedající Kaplan poděkoval senátorům za jejich aktivní účast na zasedání a oznámil 

termín příštího zasedání AS UK FTVS, které se bude konat dne 17. 3. 2020 od 13 hod. 

Následně zasedání ukončil.  

 

Zapsala: Coufalová  

 Za AS UK FTVS 

 předseda PhDr. Aleš Kaplan, Ph.D., MBA 

 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

 Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 


